
             6 mei 2024
    

Jeugdraad: Algemene vergadering 

Aanwezig: Stien Vanaerde (jeugdconsulent), Isabelle Van den Dorpe 
(schepen), Tonia Van Merhaeghe (BKO Knipoog), Jente Bauters 
(Speelkriebels), Cis De winter (KLJ Wortegem), Briek Vanaerde 
(onafhankelijk), Gaétan Callens (KLJ Wortegem), Luca 
Vansteenbrugge (KLJ Wortegem), Hugo Berton (KLJ Wortegem) 

Afwezig: Sjaakie Valcke (KLJ Wortegem), Lomme Wuyts (KLJ Wortegem), 
Isabelle Derycke (VBS ’t Hinkelpad), Emmelie Martin (VBS ’t 
Hinkelpad) 

 

1. Debattle update 

Er is een intergemeentelijke vragenlijst (wa peisde gij) opgemaakt met de verschillende 
gemeenten en steden van de Vlaamse Ardennen. Het gaat over 9 verschillende thema’s publieke 
ruimte, veiligheid, onderwijs & scholen, verkeer & mobiliteit, vrije tijd, communicatie & inspraak, 
milieu & duurzaamheid, samenleven & diversiteit, je goed voelen & gezond zijn. Deze vragenlijst 
zal gedeeld worden via het Facebookprofiel van de Jeugdraad. Met deze info zal er een 
inspiratienota opgemaakt worden voor het college. 

De bevraging heeft al een 1000-tal antwoorden. Deze wordt verlengd tot 31/05/2024 om nog wat 
meer respons te krijgen.  

De enquête wordt nogmaals gedeeld in groepen op Facebook en ook op Instagram.  

2. We onderzoeken samen met de leden van de jeugdraad hoe we de werking 
van de jeugdraad als adviesorgaan kunnen optimaliseren (KVGS). 

Speelterreinen zijn gekeurd op 25 April. Aanpassingen die gedaan moeten worden zijn 
doorgestuurd naar de technische dienst. Rondom de speelterreinen best proper mede door 
Knipoog. Knipoog heeft rondom het speelplein in het Kastanjeplein opgeruimd er werden veel 
sigarettenpeuken aangetroffen. Is dit geen rookvrije zone? 

Ongepaste en niet-kindvriendelijke woorden aangetroffen in het speelterrein in het Rozenhof 
deze moeten verwijderd worden.  

Nieuwe thema’s KLJ Wortegem: geen nieuwe of bijkomende thema’s.  

3. Reglement werkingssubsidies  

Het regelement wordt doorgestuurd als bijlage bij het verslag van de jeugdraad. Goedkeuring zal 
via mail gebeuren.  



4. Pretparkuitstap evaluatie 

Volgend jaar maakt de KLJ vroeger reclame. Zo kunnen er meer kinderen mee. Rekening houden 
met de communies en Moederdag voor een nieuwe datum. We leggen dit volgende vergadering 
al vast.  

5. KLJ Wortegem gasflessen en omgeving 

KLJ lokaal is niet brandveilig. De KLJ zou dit graag brandveilig hebben. Tweede nooduitgang nodig 
om brandveilig te zijn. Ze zouden graag aan het raam een veiligheidsbrandtrap willen plaatsen. Er 
wordt gekeken om een nieuw brandweerverslag op te laten maken.  

De gasflessen situatie: KLJ Wortegem vindt het geen oplossing om elke keer hun gasflessen te 
laten wegen en die in te dienen. Eventueel laten plaatsen op de gemeente in de kooi? Dit wordt 
met de technische dienst en de preventie dienst besproken.  

Na de werken zouden ze graag hebben dat de glasbollen er terug komen. Wisten niet waar er nog 
glasbollen staan. Laten weten dat er aan het gemeentehuis glasbollen zijn maar daar wordt 
navraag voor gedaan.  

De KLJ mag voorlopig de weide van Pieter Callewaert gebruiken om activiteiten op te organiseren. 
Van september tot mei. Voor de rest zullen er duidelijke afspraken gemaakt worden in verband 
met het gebruik ervan. Hieromtrent wordt nog afgesproken.  

6. Blokpakketjes update en bevraging 

Maximum budget van 1500 euro afgesproken. Dus zou dan een 2 euro per zakje zijn. Om zakjes te 
besparen zullen de jongeren die op hetzelfde adres wonen samen gestoken worden. De zakjes 
zouden in het vervolg best afgehaald worden, leveren is te veel werk. Datum afhalen later leggen.  

Inhoud van de blokpakketjes: 

 Multivruchten sapje Everyday 
 Suikerwafel Everyday 
 Pennen Van Helden 
 Memoboekje Van Helden 
 Markeerstift tri-colour Van Helden 
 Viking Direct oordopjes 
 Foto gemeenteraad 
 Scheurkalender 
 Weekplanner CM 

Uiteindelijke bedrag 1,45 euro per pakket.  

  



7. Varia 

 KLJ Wortegem: 
- Recht voor het lokaal is er beton gegoten dus er kan geen gras meer gezaaid worden.  
- Nieuwe hekkens rond de put. Wegens onveiligheid. Ze willen graag een afsluiting. 

Normaal is dit ook het plan. De rijplaten zijn verschoven waardoor de auto’s schrappen 
en de koelwagen moeilijker kan worden opgehaald.  

 Nieuwe penningmeester wil Cis eventueel worden. 
 Volgende vergadering Dag van de Jeugdbeweging bespreken 

8. Volgende vergadering 

16 september 2024 19u30 

 


